4 Pieces

120 m2

Réf. V0178BX
870 000 €

Bordeaux
Appartement a vendre (33000)
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John Taylor Bordeaux est fier de vous présenter en exclusiviteé cet
appartement soigneusement rénoveé, situé a |'orée du prestigieux Jardin
Public.Niché au premier étage d'un immeuble restauré, doté d'un
ascenseur, cet appartement allie a la perfection le charme des
prestations anciennes et le confort des aménagements modernes,
incluant notamment la climatisation et des fenétres a double
vitrage.Passé la porte d'entrée, vous serez immédiatement séduit par
un double séjour lumineux et magnifiqguement préservé, avec ses
moulures élégantes et son parquet d'origine. Cette piece de réception

mene ...

John Taylor Bordeaux is proud to present you with this exclusive, carefully

renovated apartment, located near the prestigious Jardin Public.Nestled on the first

floor of a restored building with elevator, this apartment perfectly combines the

charm of period features with the comfort of modern amenities, including air

conditioning and double-glazed windows.Through the front door, you're

immediately greeted by a bright and beautifully appointed double living room, with |

its elegant moldings and original parquet flooring. This reception room features a i

long balcony and a dining room opening onto ... ”l“"“"“lll F— \u
T -
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JOHN TAYLOR BORDEAUX
168 rue Fondaudege - 33000 BORDEAUX

Contacter |'agence
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